
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

amely készült 2012. augusztus 28. napján Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete Humán 
és Környezetvédelmi Bizottságának a Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében nyilvánosan megtartott  
ülésén.

Jelen vannak: jelenléti ív szerint
Jegyzőkönyvet vezeti: Meszner Mónika igazgatási előadó

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke köszöntötte  a  megjelenteket  és 
megállapította, hogy az ülés határozatképes. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Erdei László bizottsági tag 
jelezte, szabadsága miatt nem tud részt venni az ülésen. 

Hunya Krisztina, Izsák Irén és Hajdu Józsefné humán és környezetvédelmi bizottsági tagok, valamint Varga-
Tóth Csaba intézményvezető jelezték, hogy az Egyebek napirendi pontban szót kérnek.

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke javaslatot  tett  a  napirendi  pontok 
elfogadására:

1. Felsőoktatási ösztöndíjban részesülők II. félévi munkájáról szóló beszámoló
Előadó: Makay István HKB elnök

2. Felsőoktatási ösztöndíj pályázatok véleményezése
Előadó: Makay István HKB elnök

3. Általános  Iskola  és  Óvoda  2012/2013.  tanév  beindítása  (tanév  rendje,  tantárgyfelosztás,  
munkaerő gazdálkodás)
Előadó: Varga-Tóth Csaba intézményvezető
Meghívott: Horváthné Gacsályi Marianna igazgatóhelyettes

Márkusné Vörös Ibolya óvodavezető

4. Herceghalom Községi Könyvtára SZMSZ-tervezet megvitatása
Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző
Meghívott: Jóna Dávid könyvtáros

5. Herceghalom név felvételéről és használatáról szóló rendelet-tervezet megvitatása
Előadó: Dr. Szmodis Jenő jegyző

6. Labdarózsa Kórus Egyesület programtámogatás elszámolása
Előadó: Makay István elnök

7. Nyugdíjas Klub programtámogatási pályázata
Előadó: Makay István elnök

8. E G Y E B E K

A napirendet a Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal,  
nem szavazat és tartózkodás nélkül elfogadta.

1. Felsőoktatási ösztöndíjban részesülők II. félévi munkájáról szóló beszámoló
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, az ösztöndíjasok nagyon keményen 
dolgoztak, Bán Alexával voltak gondjai. Nagyon szépen jöszöni a munkájukat.

1



Hunya  Krisztina,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja megkérdezte,  hogy  ugyanazokat  a 
rendezvényeket látta az összes beszámolóban. Más eseményeken is részt vettek az ösztöndíjasok.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja  válaszában elmondta, mind intézményi, mind 
civil szervezeti rendezvényeken dolgoztak a fiatalok, de most az önkormányzat felé készítették a beszámolót.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  ..../2012.(IX.06.) számú határozata:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
Ács Enikő, Árvay Brigitta, Balogh Zsófia, Bán Alexa és Márton Larissza

második félévi munkájáról szóló beszámolóját elfogadja.
Felelős: Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke.
Határidő: azonnal.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

2. Felsőoktatási ösztöndíj pályázatok véleményezése
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke ismertette az előterjesztést.

Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, Berki Fruzsina tavaly miért 
lépett vissza a pályázattól.

Makay István, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke válaszában elmondta, Fruzsina halasztott 
egy évet, ezért tavaly nem volt jogosult az ösztöndíjra. Most ismét tanulni fog.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, végignézve a pályázatokat nagyon 
jónak, változatosnak tartja a szakirányokat, sokféle feladat elvégzésében tudnak majd a fiatalok segíteni.

Galai Péter, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja javasolta, szociális alapon Bíró Nikolett is kapja 
meg a maximális összeget, mert édesapja sajnos munkanélküli lett.

Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagjának véleménye szerint a pályázók névsorát 
végignézve nem lehet csak egy embert kiemelni szociális alapon.

Erdősi László polgármester javasolta, amennyiben több információ áll rendelkezésre a Képviselő-testület 
ülésén a pályázók szociális helyzetéről, személyenként lehet dönteni annak figyelembevételéről az ösztöndíj  
összegének megállapításakor.

A Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  jelenlévő  5  tagja  4  igen  szavazattal,  nem szavazat  nélkül,  1 
tartózkodás mellett felkéri a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságot, hogy a havi keretösszeg 135.000,-
Ft-ra történő emelésére tegyen javaslatot a Képviselő-testület felé (a 2012. évi költségvetést 260.000,-Ft-tal  
terheli).

 Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
_______/2012.(IX.06.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
a felsőoktatási ösztöndíjasok támogatására előirányzott
keretet 260.000,-Ft-tal, azaz kétszázhatvanezer forinttal

megemeli az általános tartalék keret terhére.
Határidő: azonnal.
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Felelős:Erdősi László polgármester.

A Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  jelenlévő  5  tagja  4  igen  szavazattal,  nem szavazat  nélkül,  1 
tartózkodás mellett az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
_______/2012.(IX.06.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete
Balogh Zsófia felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,

részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 15.000,- forint ösztöndíjat nyújt a 
községben végzett munkájáért.

Berki Fruzsina felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,
részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 15.000,- forint ösztöndíjat nyújt a 

községben végzett munkájáért.
Bíró Nikolett felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,

részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 
a községben végzett munkájáért.

Dula Marina felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,
részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 

a községben végzett munkájáért.
Farkas Tamás felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,

részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként  10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat 
nyújt a községben végzett munkájáért.

Fejes Ida felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,
részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 

a községben végzett munkájáért.
Péter Lea felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,

részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 
a községben végzett munkájáért.

Lipka Boldizsár felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,
részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 

a községben végzett munkájáért.
Lipka Borbála felsőoktatási ösztöndíj pályázatát elfogadja,

részére 2012. szeptember 1. napjától a 2012/2013. tanévre havonként 10.000 / 15.000 forint ösztöndíjat nyújt 
a községben végzett munkájáért.

Felkéri Dr. Szmodis Jenő jegyzőt, hogy az ösztöndíj folyósításáról szóló szerződést a támogatást elnyert 
fiatalokkal 2012. szeptember 20-ig készítse el.

A pályázók munkáját a Képviselő-testület 2013. januárjában ellenőrzi.
Felelős:Erdősi László polgármester

A szerződés elkészítéséért: Dr. Szmodis Jenő jegyző.
Határidő: 2012/2013. tanévben folyamatosan.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

3. Általános Iskola és Óvoda 2012/2013. tanév beindítása
(írásos előterjesztés e-mailben kiküldésre került)

Varga-Tóth  Csaba  intézményvezető  tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy  a  benyújtott  munkatervet  a 
nevelőtestület  már  véleményezte,  a  Szülői  Közösség  pedig  véleményezésre  megkapta.  Elmondta,  a 
képviselő-testület  döntése  értelmében a  2012/2013.  tanévet  Általános  Iskola  és  Óvodaként  indítják  már,  
mivel a Könyvtár önállóan működő intézménnyé válik szeptember 1-től. 
Elmondta,  személyi  cserék történtek a nevelőtestületben,  az induló hatodik óvodai  csoportba felvettek 2  
óvodapedagógust és 1 dajkát. Ismertette az intézményi gyermeklétszámot (óvoda: 146 fő, általános iskola 
180 fő). Rövid tájékoztatást adott a tanév rendjéről.
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Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, a jelenleg rendelkezésre álló 
létszámadatok alapján szükség lesz-e 2 első osztály indítására.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető válaszában elmondta, jelenleg 35 fős nagycsoportos korú óvodásuk van, 
ebből  a  létszámból  az  előző  évek  tapasztalatait  figyelembe  véve  4-5  fő  óvodában  marad,  további  4-5 
gyermeket  pedig  nem  ebbe  az  iskolába  fognak  szülei  beíratni.  35  fő  a  megengedett  legmagasabb 
osztálylétszám, várhatóan 28-30 fős első osztály indul a 2013/2014. tanévben.

dr. Mosolygó Sára képviselő asszony megkérdezte Márkusné Vörös Ibolya óvodavezetőt, hogy az óvodai 
fogadóóra időpontján lehetne-e változtatni, mivel a szülők dolgoznak nem tudnak 13-14 órakor az óvodába 
menni. Megkérdezte továbbá, hogy a nevelés nélküli munkanapokon tudnak-e ügyeletet biztosítani szülői 
igény esetén.

Márkusné Vörös Ibolya óvodavezető válaszában elmondta, azért jelölte meg 13-14 órát fogadóórának, mert 
akkor a délelőttös és a délutános óvónő is az intézményben van, a gyermekek pedig alszanak. Elmondta, nem 
tud róla, ha szülő kért volna későbbi időpontot bármelyik óvónőtől elutasították volna. 
Törvény egy nevelési évben 5 nevelés nélküli munkanapot engedélyez, melyről a szülőket 8 nappal előtte  
kell tájékoztatni. Ő ezt minden év elején megteszi,  de az utóbbi időben dajkai ügyeletet is biztosított  az  
óvoda az ezt igénylő szülők gyermekeinek. 
Felkérte dr.Mosolygó Sárát, mint a Szülői Közösség tagját, hogy kérjék fel a szülőket, hogy aki előzőleg 
igényelte  az  ügyeletet,  az  vigye  a  gyermeket  az  intézménybe,  vagy  előzőleg  jelezze,  hogy  másképp 
megoldotta a gyermek elhelyezését.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozati javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
…  ..../2012.(IX.06.) számú határozata:  

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
az Általános Iskola és Óvoda 2012/2013. tanévre vonatkozó

munkatervét, tantárgyfelosztását és munkaerő-gazdálkodását 
módosítás és kiegészítés nélkül

- a mellékelt szöveggel megegyezően -
változatlan formában elfogadja.

Felelős: Erdősi László polgármester
Varga-Tóth Csaba intézményvezető
Horváthné Gacsályi Mariann igazgatóhelyettes.

Határidő: folyamatos.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

4. Herceghalom Községi Könyvtára SZMSZ-tervezet megvitatása
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, hogy a könyvtár épületének a 
takarítása hogy lesz biztosítva.

Dr. Szmodis Jenő jegyző válaszában elmondta, hogy az intézmény és a könyvtár közötti együttműködési 
megállapodás tartalmazza mind a takarításra, mind a közüzemi díjak fizetésére vonatkozó részleteket.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi döntési javaslatot terjeszti a Képviselő-testület elé:

4



Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
/2012. (IX.06.) rendelete Herceghalom Községi Könyvtárának 

Szervezeti és Működési Szabályzatáról
− a mellékelt szöveggel megegyezően -  

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

5. Herceghalom név felvételéről és használatáról szóló rendelet-tervezet megvitatása
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi döntési javaslatot terjeszti a Képviselő-testület  
elé:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
/2012. (IX.06.) rendelete 

A HERCEGHALOM NÉV FELVÉTELÉRŐL ÉS HASZNÁLATÁRÓL 
a mellékelt szöveggel megegyezően -

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

6. Labdarózsa Kórus Egyesület programtámogatás elszámolása
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
Humán és Környezetvédelmi Bizottságának

13/2012. (VIII.28.) sz. h a t á r o z a t a
Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

Humán és Környezetvédelmi Bizottsága a 
Labdarózsa Kórus Egyesület 2012. évi program 

támogatásának elszámolását módosítás és kiegészítés nélkül
− a melléklettel megegyezően –

elfogadja.
   Határidő: azonnal

Felelős: Makay István  HKB elnök.

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

7. Nyugdíjas Klub programtámogatási pályázata
(írásos előterjesztés kiküldésre került)

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság az írásos előterjesztést megvitatta, jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 
igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Környezetvédelmi Bizottságának 14/2012. (VIII.28.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
 Humán és Környezetvédelmi Bizottsága a Nyugdíjas Klub programtámogatási pályázatát 

elfogadja és részére a számlával igazolt költség 50%-ának megfelelő összeget, 
legfeljebb 100.872,-Ft, azaz százezer-nyolcszázhetvenkettő forint támogatást hagy jóvá 

2012. évi költségvetése terhére. 
Felhívja a Nyugdíjas Klub vezetőjét, hogy a megvalósulásról 8 napon belül 
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köteles beszámolni és a bekerülési költségről számlákkal elszámolni, 
ennek elmulasztása esetén a támogatás nem kerül kifizetésre.

Határidő: 2012. október 31.
Felelős: Makay István elnök

Pénzügyi Csoport

Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén, Makay István elnök a napirendi pont tárgyalását bezárta.

8. E G Y E B E K
A.)  Hunya  Krisztina,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja  megkérdezte,  van-e  a 
közintézményekben (KEK, Könyvtár, Polgármesteri Hivatal) kódolatlan WIFI, mert szerinte szükség lenne 
rá.

Jóna  Dávid  könyvtáros elmondta,  a  könyvtárlátogatók  is  igényelnék  a  szolgáltatást.  A jelenlegi  WIFI 
szolgáltatás a Polgármesteri  Hivatal szerverén keresztül fut,  amit nem lehet tovább terhelni, önálló WIFI 
pontot kellene kialakítani.

Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, a Polgármesteri Hivatal tetején volt 
nyilvános WIFI, azonban nem váltotta be a hozzá fűzött reményeket, mivel már itt az épületen belül sem volt  
internet hozzáférés. 

Dr.  Szmodis  Jenő  jegzyő elmondta,  a  költségvetési  koncepció  elkészítésénél  kell  dönteni  ezen  igény 
teljesíthetőségéről. Addigra be kell kérni árajánlatot, ennek ismeretében tud a képviselő-testület önálló WIFI 
pont kialakításáról dönteni.

B.) Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, végigtekintette a 2012. évre 
kitűzött  képviselő-testületi  prioritásokat,  örömmel  látta,  sok  minden  megvalósult  már,  de  néhány  cél  
megvalósításának folyamatáról szeretne tájékoztatást kérni. Megkérdezte, sikerült-e már fogorvost találni.

Dr. Szmodis Jenő jegyző válaszában elmondta, sok fogorvossal tárgyalt már a Polgármester úr, két nagyon 
komoly érdeklődő volt:
- egy vállalkozó, aki a jelenlegi munkahelyén nem kapta meg a Herceghalom ellásátához szükséges 2 óra 
munkaidőkedvezményt;
- egy olyan orvos, aki közalkalmazotti státuszban vállalta volna a feladat ellátását, ez azonban az ellátási  
esetszám  utáni  OEP  finanszírozás  miatt  a  praxis  felfutásáig  kb.  évi  6.000.000,-Ft-ba  kerülne  az 
önkormányzatnak, utána ez a szám csökkenhet évi 3.000.000,-Ft-ra.

C.)  Hunya Krisztina,  a  Humán és  Környezetvédelmi  Bizottság tagja megkérdezte,  a  Kápolna felújítási 
folyamata milyen fázisban tart.

Makay  István,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  elnöke elmondta,  a  felmérés  megtörtént,  a 
legfontosabb a külső szigetelés megoldása, valószínűleg ez elkezdődik ebben az évben. A szigetelés után 
lehet  a  belső  munkálatokat  elkezdeni.  Az  asztalosmunkákra  biatorbágyi  vállalkozótól,  az  üvegezésre  
herceghalomi vállalkozótól kaptak nagyon jó ajánlatot. A villanyszerelési munkákat tervezni kell, ez még 
folyamatban van. Sokat dolgozott a belsőépítészeti terveken Kis Márta és Csizmadia Zsuzsa is.

D.) Hunya Krisztina, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja megkérdezte, hogy a Sándor Móric tér  
melletti közösségi tér kialakításának megvalósítására van-e remény.

Erdősi  László polgármester válaszában elmondta,  folyamatosan figyelik a pályázati  lehetőségeket,  most 
kiírtak egy ilyen jellegű pályázatot, melynek benyújtási határideje szeptember 30.

E.)  Hunya Krisztina,  a  Humán és  Környezetvédelmi  Bizottság tagja megkérdezte,  hogy a  közlekedési  
koncepció megvalósulása mikor várható.
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Erdősi  László  polgármester válaszában elmondta,  a  Patak  felújításának  kivitelezése  hétfőn  kezdődik,  a 
kivitelező megkapta a műszaki leírást és a koncepcióban foglaltakat nagyon kedvező áron megvalósítja.

F.) Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja minden jelenlévőt meghívott Kristóf István 
augusztus 31-i fotókiállítás megnyitójára. Megkérdezte, hogy az orvosi rendelő felújítása mikorra várható.

Dr. Szmodis Jenő jegyző  válaszában elmondta, a Doktor úr által összeállított felújítási munkákra 1,5 MFt 
keretösszeget  hagyott  jóvá  a  képviselő-testület.  Azonban  az  utólag  benyújtott  igényekkel  a  felújítási  
költségek 2 MFt felé emelkedtek, melyek a vállalkozóval történt megbeszélés után 1,8 MFt körül álltak meg. 
Ilyen összegű kötelezettségvállalást a Polgármester úr testületi felhatalmazás nélkül nem tehet.

Erdősi László polgármester kiegészítésként elmondta, hogy a folyamatos betegellátás érdekében a felújítási 
munkákat az esti órákban és hétvégeken lehet elvégezni.
G.) Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja elmondta, évek óta magas részvétellel került 
megrendezésre az Egészségnap, melyet Lipka doktor a bérleti díj terhére finanszírozott. Az új háziorvos nem 
fizet  bérleti  díjat,  viszont  felajánlotta  szakmai  és  kapcsolati  tőkéjét  az  Egészségnap  megrendezéséhez.  
Ahhoz, hogy a megszokott szűrővizsgálatokat ide lehessen hozni, kb. 300-400.000,-Ft szükséges, a részletes  
költségvetést  a  Pénzügyi  és  Településfejlesztési  Bizottság  ülésére  beterjeszti.  Kéri  a  Humán  és 
Környezetvédelmi  Bizottság  tagjait,  hogy  döntsenek  arról,  javasolják-e  2012.  évben  az  Egészségnap 
megrendezését.

A Humán és Környezetvédelmi Bizottság jelenlévő 5 tagja egyhangúlag, 5 igen szavazattal, nem szavazat és  
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

Herceghalom Község Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Környezetvédelmi Bizottságának 15/2012. (VIII.28.) számú határozata:

Herceghalom Község Önkormányzata Képviselő-testületének
 Humán és Környezetvédelmi Bizottsága az Egészségnap megrendezését

támogatja.
Határidő: 2012. október 31.
Felelős: Makay István elnök

Izsák Irén, közművelődési koordinátor.

H.)  Hajdu  Józsefné,  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tagja tájékoztatta  a  jelenlévőket,  hogy 
megkezdte  működését  Herceghalomban a  Korai  Fejlesztő  Központjuk.  Szeretnének  majd  a  képviselő-
testület  felé  támogatási  kérelemmel  fordulni,  közben  folyamatosan  keresik  és  bővítik  a  saját  bevételi  
forrásokat  is.  Szeretnék  az  óvodában  a  gyermekek  szűrését  térítésmentesen  elvégezni,  illetve  kísérleti  
jelleggel a nagycsoportosok részére napi 10 percben speciális tornát tartani, mely a folyamatos, nyugodt ülés 
iránti, illetve az íráskézséget fejleszti. Az írásos bemutató anyagot elektronikus úton minden képviselőhöz 
eljuttatja.

I.)  Varga-Tóth  Csaba  intézményvezető elmondta,  hogy  a  tavasszal  elindított  „Fogadj  örökbe  egy  
számítógépet!” programjuk nem váltotta be a hozzá fűzött reményeket. Összesen 2 magánembertől kaptak 
felajánlást, melyet ezúton is nagyon szépen megköszön. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a jelenlegi gépek 
felújításra  szorulnak,  melyhez  minimum 300.000,-Ft-ra  lenne  szükség.  A normatívából  erre  150.000,-Ft 
fordítható,  50.000,-Ft  felajánlás  érkezett  egy magánszemélytől,  100.000,-Ft  összeget  pedig az  intézmény 
tartalék keretéből szeretne erre felhasználni.

Dr. Szmodis Jenő jegyző felkérte Varga-Tóth Csabát, hogy keresse meg a tartalék keret felhasználásának 
egyeztetése céljából Polgármester urat és a pénzügyi csoportot.

Varga-Tóth Csaba intézményvezető tájékoztatta továbbá a jelenlévőket, hogy az óvoda innovatív pályázatát 
a pályázati kiírás változása miatt nem sikerült benyújtani, de elindították az adatátadást az iskolákra kiírt  
azonos tartalmú pályázat elkészítéséhez.
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J.) Izsák Irén, a Humán és Környezetvédelmi Bizottság tagja felkérte Varga-Tóth Csaba intézményvezetőt, 
hogy tolmácsolja a köszönetet az augusztus 20-i ünnepségen szereplő óvodások és felkészítő óvónők felé a  
színvonalas műsorért.

Egyéb  kérdés,  hozzászólás  nem  lévén  Makay  István  elnök  a  Humán  és  Környezetvédelmi  Bizottság 
nyilvános ülését 17.30 órakor bezárta, a szociális kérelmek elbírálására zárt ülést rendelt el.

Kmf.

Makay István
Humán és Környezetvédelmi Bizottság elnöke
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